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NORAKOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum SIda 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 

Sbu § 20 dnr ks2022-241 

Ordförande och vice ordförande frånvarande 

Samhälls utskottets ordförande har hastigt för förhinder att delta på 
dagens utskottsmöte. Vice ordföranden är också förhindrad att delta på 
mötet. 

Utskottet beslutar alt genomföra mötet men att samtl iga ärenden enbart 
är informationer och förs därefter till kommunstyrelsen för beredning. 

Utskottet utser kommunstyrelsens ordförande Solveig Oscarsson (S) till 
mötesordförande. 

Justerares sign Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 



NORAKOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 27 
pbu 

Sbu § 21 dnr ks2021 -410 

Information om .förstudie för Noravallaprojelttet 

Kommunstyrelsen beslutade den 13 oktober 2021-10-13, § 132, att avsätta 
medel för en förstudie för utveckling av Norval/a. 

Projektchefen samt projektledaren vid Samhäl/sbyggnadsförbundet 
Bergslagen informerar om den förstudie för Noraval/aprojektet som tagits 
fram. 

Ärendet behandlas på kommunstyrelsens sammanträde den 17 maj 2022. 

Ordföranden lackar för informationen. 

Protokollsutdrag tillJusterares sign 

J?D 
Uldragsbeslyrka nde 



NORAKOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammantradesdatum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 28 

Sbu § 22 dnr ks2021-091 

Information om olika förslag till utformning av ny bro vid 
Sågbladsdammen 

Enligt länsstyrelsens vattendom från februari 2020, avtal mellan Nora 
kommun och ägaren av fastigheten Bryggeriet 3 samt den nya detaljplanen 
för Bryggeriet 3 behöver Sågbladsdammen och Sågbladsbron få en ny 
utformning. 

Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen har anlitat konsult för att genomfö
en förstudie. Förstudien beskriver ett antal olika utformningar aven ny bro. 

Projektchefen vid Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen informerar om 
den förstudie som genomförts. 

Ordföranden tackar för informationen. 

ra 

Justerares sig nrO k-, 

Protokollsu tdrag till 

Utdragsbestyrkande 



NaRA KOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 29 

Sbu § 23 dnr ks2022-140 

Information om yttrande över Region Örebro läns remiss 
Regional cykelplan för Örebro län 2022 

Kommundireklören har överlämnat en skrivelse i ärendet. Region Örebro län 
har som ett led i sin roll som ansvarig för utveckling av den regionala trans
portinfrastrukturen tagit fram ett tjänstemannaförslag till regional cykel plan. 
Förslaget innehåller en beskrivning av cykelinfrastrukturen i länet och förut
sättningar för cykling samt prioriteringar av behov, brister och åtgärder med 
fokus på cykel. Nora kommuns trafikingenjör har tagit ställning till förslaget 
och bedömt det utifrån de lokala förutsättningarna. 

Den samlade bedömningen är at! förslaget till regional cykelplan i stora delar 
är et! bra förslag som stämmer överens med den lokala cykelplanen som 
kommunfullmäktige antog den 28 april 2021 , § 23. 

Nora kommun önskar dock at! et! närmare samarbete sker mellan regionen 
och kommunen. Man förslår at! minst ett avstämningsmöte ska ske varje år 
där en femårig plan tas fram för utbyggnaden av cykelnätet. 

Förslag till beslut 

'Kommunstyrelsen beslutar 

at! kommunstyrelsen ställer sig bakom yttrandet såsom eget yttrande och 
överlämnar det till Region Örebro län. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommuns/yrelsen för 
beredning. 

Justerares sign 

~0 ~ 
Protokollsutdrag till 

Uldragsbestyrkande 



30 

NORAKOMMUN SAMMANTRÄD ES PROTOKOLL 
Sammanlrädesdatum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 

Justerares sign

J?O If; 
Utdragsbestyrkande 

Sbu § 24 dnr ks2022-242 

Diskussion om parkeringssituationen i Nora 

Parkeringssituationen i Nora är omdiskuterad av olika anledningar. Under 
sommaren är Nora stadskärna välbesökt och parkeringssituationen kan bli 
besvärlig. 

Trafikingenjören informerar om vilka regler som gäller för närvarande. 

Det genomfördes en parkeringsutredning under 2019 vilken inte har antagits 
politiskt. 

Kommundireklören föreslår att hon och trafikingenjören går igenom 
parkeringsutredningen. 

Ordföranden lackar för informalionen. 

Protokollsutdrag till 



NORAKOMMUN SAMM ANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanlrädesdalum Sida 

Samhällsbyggnads utskottet, informationsmöte 2022-05-04 31 

Sbu § 25 dnr ks2022-1 00 

Information om förslag till taxa för parkering med laddstolpe 

Nora kommun har i samverkan med Samhällsbyggnadsförbundet 
Bergslagen, under år 2021, monterat 121addplatser i centrala Nora. 

Taxan för parkering på laddplats ska motsvara kommunens kostnad för den 
el som används vid laddplatserna samt de kostnader kommunen har för drif 
och underhåll av laddplatserna. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föres lår kommunfullmäktige besluta 

att taxa för Nora kommuns publika laddplatser sätts till underhålls- och 
driftkostnad plus aktuellt elpris inklusive nätavg ifter och övriga avgifter. 
Moms tillkommer. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 
beredning. 

J~ 
sterares signJu

A< 
Protokollsutdrag till 

dragsbestyrkandeUt



NORAKOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanträdesdalum Sida 

Samhällsbyggnads utskottet, informationsmöte 2022-05-04 32 

Justerares sign 

J{u K 
Utdragsbestyrkande 

Sbu § 26 dnr ks2022-243 

Information om att skicka nytt förslag till ny gränsdragning av 
naturreservatet Fibbetorpsskogen på remiss 

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 1994, § 71, att bilda natur 
reservat av Fibbetorpsskogen med avgränsningar enligt karta. Kommun
fullmäktige beslutade också om skötselplan med föreskrifter för området. 

Det har dock visat sig at! beslutskartan från 1994 innehåller två fel som bör 
justeras. Gränsen i kartan och gränsstolpar i fält stämmer inte. En så kallad 
gränsvisning har utförts. Den förändring som bör göras innebär at! et! 
område, A i kartan, upphävs och område B och C läggs till på beslutskartan 

Beslutet innebär även ändringar i syftet med naturreservatet. 

Inför beslutet som ska behandlas i fullmäktige ska förslaget ut på remiss till 
berörda parter. Därefter kommer eventuellt reviderat förslag at! behandlas 
politiskt. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

at! ge Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen i uppdrag at! skicka förslaget 
om förändring av naturreservatet Fibbetorpsskogen på remiss under tiden 
24 maj-27 juni 2022 samt 

att också Nora kommun behandlar förslag och skötselplan under 
remisstiden. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendel förs lill kommuns/yrelsen för 
beredning. 

Protokollsutdrag till 



NORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanlrädesdalum Sida 

Samhällsbyggnadsutskoltet, informationsmöte 2022-05-04 33 

Sbu § 27 dnr ks2022-183 

Information om begäran om åtagande som huvudman, Sveriges 
geografiska undersökning, Stribergs såg 

Sweco Environment AB gjorde 2014, på uppdrag av dåvarande Bergslagens 
kommunalteknik, en huvudstudierapport om Stribergs sågverk i Nora 
kommun. Sågverket var i drift mellan åren 1923 och 1975. 

Provtagning och analys visar alt området som omfaltas av rapporten inne
håller flera typer av föroreningar men främst av dioxiner. Området bedöms 
enligt Naturvårdsverkets metodik för inventering av förorenade områden 
ha riskklass 1, mycket hög risk. 

Prover som tagits i ytvattnet i bäck och sjö visar på pågående utsläpp av 
dioxiner. Det kan på sikt ge en stor påverkan på omgivningen. En sanering 
av dioxin i marken bedöms i rapporten också leda till alt övriga föroreningar 
saneras till en acceptabel nivå. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen Bergslagen föreslår att Nora kommun 
sanerar den förorenade marken vid Stribergs såg och söker bidrag för delta. 
Kommunen saknar dock resurser och kompetens för projektering och 
efterbehandling, dvs sanering. 

I enlighet med Förordning (2008:1233) med instruktion för Sveriges 
geologiska undersökning föreslås Statens geologiska undersökning, SGU, 
under förutsättning att kommunen får statsbidrag, ta på sig ansvaret som 
huvudman för projektering och behandlingsåtgärder på objektet. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

alt hos Länsstyrelsen i Örebro län begära alt Sveriges geologiska under
sökning tar på sig ansvaret som huvudman för projektering och åtgärder för 
efterbehandling på objektet, före delta Stribergs såg. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 
beredning. 

Protokollsutdrag tillJusterares sign 

ro k, 
Utdragsbestyrkande 



NORAKOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanträdesdalum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 34 

Sbu § 28 dnr ks2021-006 

Information om svar på medborgarförslag 1/2021 om utkikstorn 
på Digerberget 

Stefan Bergström överlämnade förslaget på fullmäktige den 24 februari 
2021, §9. 

Förslagsställaren föreslog: 

att man ställer ett utkikstorn på toppen av' Digerberget. Tornet kan ha samma 
form som det på Kindlahöjden samt 

att sly och träd röjs undan i backen som snart växer igen. 

Kommunfullmäktige beslutade att föra ärendet till kommunstyrelsen för 
beredning. Ledningsutskottet har därefter överlämnat förslaget till kommun
direktören för beredning. Kommundirektören har gett utvecklingschefen i 
uppdrag att besvara förslaget. 

Kommundirektören har tillsammans med utveckling överlämnat ett svar på 
förslaget. Digerberget är ett attraktivt och välbesökt fritidsområde året om 
med stor utvecklingspotential. Det breda utbudet av aktiviteter och dess 
strategiska belägenhet är bra förutsättningar för vidareutveckling och kan på 
sikt öka nytljandegraden av boende i kommunen, besökare i regionen och 
andra riktade arrangemang och aktiviteter. 

På uppdrag av kommunledningen har enheten för näringsliv och turism, 
tillsammans med Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen och föreningslivet 
i området, börjat undersöka förutsättningarna för en motionstrappa samt 
utkikstorn på Digerberget. Medel har avsats i budget för år 2022 för delta 
arbete och för genomförande aven förstudie. 

Kommunstyrelsen föreslås ge uppdra orn alt genomföra en förstudie för 
etablering av trappa och utkikstorn vid Digerberget. 

Kommundirektören och utvecklingschefen bedömer alt medborgarförslaget 
ska anses besvarat i och med att uppdrag om alt genomföra en förstudie för 
etablering av trappa och utkikstorn vid Digerberget lämnas. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

alt ge kommundirektören i uppdrag alt genomföra en förstudie för etablering 
av trappa och utkikstorn vid Digerberget under hösten 2022. 

L-_ 

Justerares sig n 

jJ.o 
Utdragsbestyrkande 

Protokollsutdrag till 

_ _________-L___________. . 
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Justerares sign

0?o I< 
Uldragsbeslyrkande 

Kommunstyrelsen föreslår kommunstyrelsen besluta 

att anse medborgarförslaget besvara!. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 
beredning. 

Protokollsutdrag till 

o •• _.," •• 



NORA KOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 

Sammanlrädesdatum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 36 

Sbu § 29 dnr ks2021-384 

Information om svar på medborgarförslag 10/2021 om motions
trappa vid Digerberget 

Caroline Wiberg överlämnade förslaget på fullmäktige den 10 november 
2021 , § 78. 

Förslagsställaren föreslog: 

att en motionstrappa anläggs vid Digerberget med utkiks- och fikaplats på 
toppen. 

Kommunfullmäktige beslutade att överlämna förslaget till kommunstyrelsen 
för beredning. Ledningsutskottet överlämnade därefter förslaget till kommun 
direktören för beredning. Kommundirektören har gett chefen för tillväxt och 
utveckling i uppdrag att besvara förslaget. 

Kommundirektären har tillsammans med utveckling överlämnat ett svar på 
förslaget. Digerberget är ett attraktivt och välbesökt fritidsområde året om 
med stor utvecklingspotential. Det breda utbudet av aktiviteter och dess 
strategiska belägenhet är bra förutsättningar för vidareutveckling och kan på 
sikt öka nyttjandegraden av boende i kommunen, besökare i regionen och 
andra riktade arrangemang och aktiviteter. 

På uppdrag av kommunledningen har enheten för näringsliv och turism, 
tillsammans med Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen och föreningslivet 
i området, börjat undersöka förutsättningarna för en motionstrappa samt 
utkikstorn på Digerberget. Medel har avsats i budget för år 2022 för detta 
arbete och för genomförande aven förstudie. 

Kommunstyrelsen föreslås ge uppdra om att genomföra en förstudie för 
etablering av trappa och utkikstorn vid Digerberget. 

Kommundirektören och utvecklingschefen bedömer att medborgarförslaget 
ska anses besvarat i och med att uppdrag om att genomföra en förstudie för 
etablering av trappa och utkikstorn vid Digerberget lämnas. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

att ge kommundirektören i uppdrag att genomföra en förstudie för etablering 
av trappa och utkikstorn vid Digerberget under hösten 2022. 

Justerares sign Protokollsutdrag till 

J?O Ii-
Utdragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anse medborgarförslaget besvarat. 

Ordföranden lackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 

beredning. 

Protokollsutdrag tillJusterares sign 

\.f-o k 
Utdragsbestyrkande 



NaRA KOMMUN SAM MANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanlrädesdalum Sida 

Samhällsbyggnadsutskottet, informationsmöte 2022-05-04 38 

Sbu § 30 dnr ks2019-497 

Information om svar på motion 7/2019 om projekt för långsiktig 
vatten- och avloppshantering 

Jan Larsson (MP) överlämnade motionen på fullmäktige den 6 november 
2019, § 113. 

Motionären föreslog: 

att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att inleda samtal m
Lindesbergs kommun i syfte att starta ett gemensamt projekt om långsiktig 
vatten- och avloppshantering enligt intentionen i motionen. 

Kommunfullmäktige beslutade att överlämna motionen till kommunstyrelsen 
för beredning . Ledningsutskottet beslutade därefter att överlämna förslaget 
till kommundirektören för beredning som in sin tur kontaktat Samhälls
byggnadsförbundet Bergslagen för synpunkter. 

Kommundirektören har överlämnat ett svar på motionen. Motionären föresl
att vatten- och avloppsledningar dras från Löa i norr till Frövi i söder där man 
utnyttjar sjösystemet i den utsträckning det är möjligt via Storå, Guldsmeds
hyttan, Lindesberg, Vedevåg till Frövi. Nora hakar på med ledning till Frövi
Ervalla. I Frövi byggs ett gemensamt reningsverk med den modernaste 
reningstekniken och där rötslam tillsammans med matavfall och grödor från 
vallodling och gödsel från gårdar i närheten blir en fungerande biogas
anläggning. Enligt motionären är biogas en möjlig råvara till vätgas vilket 
förväntas vara en stor framtida energikälla för de flesta transporter. 

Kommundirektären redovisar pågående projekt. 
Reservvatten utreds gemensamt av Nora och Lindeberg sedan utträdet ut 
projektet Vättenvatten. Förstudier pågår på två täkter; SanfalletIGrängen 
i Nora kommun och Brundheden/Uvberget i Ljusnarsberg kommun. Om 
någon av täkterna ansluts finns det planering för att områden runt omkring 
eventuellt ansluts till dricksvattenledning och/eller avloppsledning. 

Nora reningsverk genomgår just nu ombyggnation och renovering med en 
beräknad livslängd på ca 50 år när det är färdigställt. Kostnaden beräknas till 
150 miljoner kronor. 

Lindesbergs kommun kommer i närtid att påbörja en likande renovering av 
sitt reningsverk. Reningsverket ska byggas ut med rötkammare med 
möjlighet att ta emot slam från alla fyra kommunerna i KNÖL-området. 
Kapaciteten kommer att vara 1 000 ton slam per år som kommer att kunna 
producera max 575 kubikmeter gas per dygn. Mängden av detta kommer 
endast kunna användas till lokal uppvärmning och maskinkörning. Beräknad 
kostnad, 210 miljoner kronor. 

ed 

år 

Justerares sig n Protokoll sutdrag tm 

Uldragsbestyrkande 
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Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen har överlämnat följande 
synpunkter. Kostnad för ledning mellan Löa och Frövi beräknas till 
ca 200 miljoner kronor. 

Ett reningsverk med en storlek som kan hantera avloppsvatten från Nora, 
Löa, Storå, Guldsmedhyttan, Lindesberg och Frövi är ett så stort projekt att 
kostnaden inte kan beräknas. Det är svårt att planera ett så stort projekt för 
att hitta lösningar där dricksvatten och spillvatten går hand i hand och kan 
planeras i närheten av varandra. Hänsyn måste tas till befintliga system, 
anläggningar och aktuella vattentäkter. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att avslå motionen. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 

beredning. 

Justerares sign Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrka nde 
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Justerares sign

t:O 
Utdragsbestyrkande 

Sbu § 31 dnr ks2019-498 

Information om svar på motion 8/2019 om att kommunen bör 
bruka det egna skogsinnehavet kalhyggefritt 

Jan Larsson (MP) överlämnade motionen på fullmäktige den 6 november 
2019, § 114. 

Motionären föreslog: 

att kommunfullmäktige fastslår att Nora kommun ska bruka sin egenägda 
skog kalhyggefritt 

att uppdra till kommunstyrelsen att i ett första steg anordna en utbildningsdag 
för politiker och tjänstemän i kalhyggefritt skogsbruk samt 

att kommunstyrelsen därefter avvaktar utgången av nuvarande upphand
lingsavtai och därefter upphandlar aktör inom skogstjänster som har 
kompetens inom området kalhyggefritt skogsbruk. 

Kommunfullmäktige beslutade att överlämna motionen till kommunstyrelsen 
för beredning. Ledningsutskottet beslutade därefter att överlämna motionen 
till kommundirektören för beredning. 

Kommundirektören har varit i kontakt med Samhällsbyggnadsförbundet 
Bergslagen för synpunkter i ärendet. 

Enligt förbundet inriktar sig Nora kommuns skogsskötsel i första hand efter 
medborgarnas behov vad det gäller tätortsnära skog. Naturvård och 
rekreation prioriteras i skötselåtgärder. 

De senaste åren har kalhyggesbruk bedrivits på ett område på omkring 4 ha 
med anledning av problemen med granbarkborre. På ett antal områden har 
plantering av gran genomförts. Tillståndet för granplanteringarna har 
försämrats på grund av torra somrar med granbarkborreangrepp som följd. 

Ett område som avverkats ligger längs med länsväg 244 vid Vaslätten. Där 
har en kombination av kalavverkning används. På halva arealen sparades all 
undervegetation som planeras bli nästa generation av blandskog med 
varierande åldersstruktur och skiktning. Ett sånt område kan vara lämpat för 
naturnära skogsbruk framöver. 

En ny upphandling av aktör inom skogstjänster är nyligen genomförd och 
Sveaskog med bred kompetens inom skogsbruk är kommunens aktör. 

Förbundet anser att det finns begränsade möjligheter att bruka homogen 
granplantering med hyggesfria metoder. Samråd har förts med 
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Skogsstyrelsen och slutsatsen är att kalavverkning av granplanteringar är 
den metod som är att föredra. 

Planen är att på dessa områden plantera mer ståndortsanpassade träslag 
och även ädellövträd som bedöms ha bättre förutsättningar i ett förändrat 
klimat. Dessutom kommer det att gynna biodiversiteten jämfört med 
monokulturer av granskog. 

Alla marktyper lämpar sig inte för kontinuitetsskogsbruk. Det har gjorts försök 
med hyggesfria metoder i en annan kommun inom det sk KNÖL-området. 
Där visade det sig att markförhållandena inte lämpade sig för detta. 
Skogsstyrelsen genomförde en utvärdering. Att generellt använda sig av 
hyggesfria metoder är varken ekonomiskt eller skogligt försvarbart. 

Samhällsbyggnadsförbundet Bergslagen föreslår avslag på motionen. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att avslå motionens. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 
beredning. 

Justerares sign 

,-PO k... 
Uldragsbestyrkande 
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Sbu § 32 dnr ks2020-352 

Information om förslag till yttrande över Länsstyrelsens 
byggnadsminnesutredning för området vid Järle kvarn 

Nora kommun har tillsammans med Hembygdsföreningen Noraskog har hos 
Riksantikvarieämbetet ansökt om byggnadsminnesförklaring av området vid 
Järle kvarn. Länsstyrelsen har med anledning av delta genomfört en bygg
nadsminnesutredning. Nora kommun och Hembygdsföreningen Noraskog 
har getts möjlighet alt yttra sig över utredningen. 

Hembygdsföreningens ordförande samt kommunens senior rådgivare har 
överlämnat ett förslag till yttrande över utredningen. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

alt ställa sig bakom förslag till yttrande såsom eget yltrande och överlämna 
det till Länsstyrelsen Örebro län. 

Ordföranden tackar för informationen. Ärendet förs till kommunstyrelsen för 
beredning. 

Protokollsutdrag tillJusterares sign 
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Närv, Närv, Omröstninoar 

beslut ej be- I§ & 

Ledamöter . slut Ja Nej Avs Ja Nej Avs 
. 

Tom Rymoen (M) ordf -
Margaretha Eriksson vice ordf -
Bror-Erik Israelsson (S) -
Anna Karlsson (S) X 

John SundelI (KO) X 

Jan Rvlander (N P) X 

Pia-Maria Johansson (LPo) -

Ersättare 

, Hans Knutsson (S) 

Susanne Forsberq (C) X 

Benat Svensson (M) X 

Conny Alfredsson (SO) 

Närvaro- & yttranderätt 

Solveiq Oscarsson (S) mötesordförande X 

Antal 5 1 
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